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ČESKO: Pan ministr Rakušan, ministr policejního dohledu, cenzury a vnitra projevil přání,
aby obce ani občané na Silvestra neodpalovali ohňostroje, protože nyní je nařízeno truchlit.
Já se k přání pana ministra přidávám.

Měkkou cestou je aktuálně nařízeno truchlení. Pan Jurečka a jeho úředníci na ministerstvu v rámci
úsporného balíčku uspořádali předmětného dne za necelých půl mega trachtaci pro upracované
úředníky, aby ti konečně po celoroční perné práci mohli zvednout zraky od počítačů, na kterých nám
organizují blahobyt, a jít se trochu poveselit za peníze daňových poplatníků. Když se znavení úředníci
po dvanácti hodinách práce a třech hodinách oslavování dozvěděli o tom hrozném zločinu, oslavu prý
okamžitě ukončili, nicméně někteří jedinci, nepochybně dezinformátoři a ruští agenti tvrdí, že se v
oknech řepákova úřadu svítilo do pozdních nočních hodin. Nejspíš oslava plynule přešla v tryznu
nebo se úředníci vrátili ke své práci.

Ano, nedělejme ohňostroje. Ale nejen to, nedělejme ohňostroje v roušce, nedělejme je naočkovaní a
peníze, co za ohňostroje nevydáme, darujme do sbírky na zbraně pro Ukrajinu. Tam za ně nakoupí
třeba automatické pušky a budou s nimi střílet po Rusech. Ale to nám nevadí, Rusové nejsou teď naši
kámoši, a tak ať jdou do kytek.

Svého času byl populární takový krajně nevkusný obří plakát na budově fízlárny na Letné. Byl v něm
ruský prezidentčík Putin v pytli na mrtvoly. Jasné poselství, Putin není teď náš kámoš a ať jde do
kytek, nebo ani to ne, do pytle jen tak bez výzdoby.

Na podzim roku 2021 dospěl prosystémový novinář pan Tomáš Etzler k závěru, že neočkovaní
neumírají dostatečně rychle. Společnost byla tehdy rozdělená ohledně otázky povinného očkování,
kdy jedna část veřejnosti požadovala, aby očkování proti čínské chřipce bylo povinné, protože v tom
viděli konečné řešení covidové otázky. Jiná část veřejnosti s tím nesouhlasila, protože přece jen oni
určují, co si do sebe nechají píchat. Nebylo těžké odhadnout, s jakou částí se pan novinář
identifikoval, každopádně poměrně explicitně vyslovil, že nositelé opačného názoru nejsou jeho
kámoši a neumírá jich dost.

Na Univerzitě Karlově probíhala docela nedávno stávka za klima. Jeden z centrálních bodů
klimatické agendy je zastavení populačního růstu. Poslechněme si Ursulu von der Leyen na letošní
konference Beyond the Growth. Uschi to řekla zcela jasně: „Stop economic and population growth“.
Uniformy pro těhotné tankistky už nebudou potřeba. K zastavení růstu populace se lze dobrat
různými způsoby. Například že se další lidé nenarodí (v tom směru doporučuji vynikající sci-fi
Potomci lidí, který si asi v Římském klubu pouštěli až moc), nebo se narodí, ale ti, co se už narodili,
nebudou žít. Například zemřou na nějakou nemoc, nebo zemřou na domnělou léčbu této nemoci,
nebo zemřou jen tak, protože to někdo chtěl. Když tohle sledujete, musíte si nutně pomyslet, že se
propagátoři této myšlenky asi zbláznili, protože jich se to také týká. Oni přece jsou také populace.
Jenže když se budete zaobírat jejich ideologií hlouběji, zjistíte překvapivou věc. Oni sami sebe vidí
jako nositele iniciativy a součást řešení, takže na ně se to nevztahuje. Oni jsou tedy součást řešení a
my ostatní jsme součást problému. Pomůžeme zastavit populační růst, půjdeme do kytek, protože
nemáme správné názory a nejsme něčí kámoši.

Nelze se pak tak docela divit, že někomu prdne v hlavě a začne střílet po lidech. Proč ne. Nejsou jeho
kámoši, tak co s nimi.

https://cz24.news/d-fens-nejses-kamos-a-pujdes-do-kytek/
https://www.youtube.com/watch?v=yiBMKpaXIdE
https://www.youtube.com/watch?v=yiBMKpaXIdE
https://www.csfd.cz/film/42954-potomci-lidi/prehled/


Poslanec Kobza za SPD se sice nevyjádřil tak docela obratně, ale v zásadě trefil hřebík na hlavičku.
Nepozorovaně vznikla ve společnosti nová norma ideologické nenávisti až za hrob. Nejseš kámoš,
půjdeš do kytek. Střelec z univerzity pak nebyl produkt inkluze, ale dejme tomu jejího opaku, kdy
jsme jako společnost pod laskavým dohledem a vedením našich elit a médií, naučili nenávidět a ve
finále akceptovat něčí smrt jen proto, že nebyl kámoš. Ať zhebne, nemá správné názory, v kulturní
(anebo opravdové) válce nestojí na správné straně konfliktu a tak ať jde k čertu. A pak se všichni
hrozně diví, že se někdo podle toho zachová a postřílí své spolužáky. Je to důsledek válečnické
mentality elit, weaponizace všeho a konceptu neomezené neustálé války, který byl viditelně
odstartován během covid games a od té doby se neustále stupňuje. A fakt si nevzpomínám, že by se
proti tomu kdokoli z FFUK vymezil, stejně jako naprostá většina akademické scény, spíše naopak. A
teď ještě budou muset na povinnou psychoterapii.

Myslím, že je ultra riskantní si s tímhle zahrávat. Všude, kde to testovali, z toho byl obří průser. Ale
když to někdo chce, no tak proč nééé…
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